
TAURAGĖS REGIONO PLĖTROS TARYBOS KOLEGIJOS  

POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023 m. kovo 24 d. Nr. TP-3 

Tauragė 

 

Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos posėdis įvyko nuotoliniu būdu per Microsoft 

Teams platformą. 

Posėdžio data – 2023 m. kovo 24 d.  

Posėdžio pradžia – 10 val. 

Posėdžio pirmininkas – Skirmantas Mockevičius, Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos 

(toliau – Kolegija) pirmininkas, Jurbarko rajono savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyr. specialistė. 

Posėdyje dalyvavo šie Kolegijos nariai: 

1. Dainius Bergelis, Šilalės rajono savivaldybės tarybos narys; 

2. Lineta Dargienė, Šilalės rajono savivaldybės tarybos narė; 

3. Donatas Jackis, Jurbarko rajono savivaldybės tarybos narys, 

4. Vidmantas Juzėnas, Jurbarko rajono savivaldybės tarybos narys; 

5. Dovydas Kaminskas, Tauragės rajono savivaldybės meras; 

6. Algirdas Meiženis, Šilalės rajono savivaldybės meras; 

7. Sigitas Mičiulis, Tauragės rajono savivaldybės tarybos narys,  

8. Skirmantas Mockevičius, Jurbarko rajono savivaldybės meras, 

9. Giedrė Stulginskienė, Tauragės rajono savivaldybės tarybos narė. 

Nedalyvavo: Vaidas Bendaravičius, Pagėgių savivaldybės meras, Edgaras Kuturys, Pagėgių 

savivaldybės tarybos narys. 

Kvorumas yra – posėdyje dalyvauja 9 iš 11 Kolegijos narių.  

Posėdyje dalyvavo kviesti asmenys: 

1. Jurgita Choromanskytė, Tauragės regiono plėtros tarybos administracijos direktorė; 

2. Rimantas Dapkus, Kolegijos partnerių grupės narys; 

3. Violeta Kasnauskaitė, Kolegijos partnerių grupės narė; 

4. Vaida Kisielienė, Kolegijos partnerių grupės narė; 

5. Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyr. specialistė; 

6. Inga Mejerienė, Kolegijos partnerių grupės narė; 

7. Laura Mėlinavičienė, Kolegijos partnerių grupės narė; 

8. Indre Pilype, Kolegijos partnerių grupės narė. 
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Posėdžio pirmininkas Skirmantas Mockevičius pasveikino posėdžio dalyvius, supažindino su 

siūloma posėdžio darbotvarke, pasiūlė pritarti posėdžio darbotvarkei. Darbotvarkei pritarta bendru 

Kolegijos narių sutarimu. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Tauragės regiono plėtros plano 2014–2020 metams ataskaitos tvirtinimas. 

2. Tauragės regiono plėtros plano 2014–2020 metams keitimas.  

3. Tauragės regiono plėtros tarybos 2022 m. metinių ataskaitų rinkinio vertinimas. 

4. Informacija dėl Kolegijos darbo reglamento keitimo. 

5. Informacija apie 2022–2030 m. Tauragės regiono plėtros plano keitimus. 

6. Informacija apie regioninės svarbos projektą. 

7. Kiti klausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Tauragės regiono plėtros plano 2014–2020 metams ataskaitos 

tvirtinimas.  

Pranešėja Asta Levickaitė supažindino Kolegijos narius su sprendimo projekto 

aiškinamajame rašte išdėstyta informacija, pateikė apibendrintą informaciją apie Tauragės regiono 

plėtros plano 2014–2020 metams (toliau – Planas) įgyvendinimą (pranešimas pridedamas). 

Supažindino Kolegijos narius su partnerių grupės nario Rimanto Dapkaus pateiktu komentaru dėl 

Plano įgyvendinimo ataskaitos, pateiktu partnerių grupės posėdžio 2023-03-22 protokole Nr. PGP-

2. 

Klausimų pranešėjai nebuvo. 

Skirmantas Mockevičius supažindino Kolegijos narius su parengtu sprendimo projektu, 

pasiūlė pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimo projektui pritarta bendru Kolegijos narių sutarimu. 

 

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

 

2. SVARSTYTA. Tauragės regiono plėtros plano 2014–2020 metams keitimas.  

Pranešėja Asta Levickaitė supažindino Kolegijos narius su sprendimo projekto 

aiškinamajame rašte išdėstyta informacija, informavo, kad Partnerių grupė pritarė Plano pakeitimo 

projektui (Partnerių grupės posėdžio 2023-03-22 protokolas Nr. PGP-2). 

Klausimų pranešėjai nebuvo. 

Skirmantas Mockevičius supažindino Kolegijos narius su parengtu sprendimo projektu, 

pasiūlė pritarti. 
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Parengtam sprendimo projektui pritarta bendru Kolegijos narių sutarimu. 

 

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

 

3. SVARSTYTA. Tauragės regiono plėtros tarybos 2022 m. metinių ataskaitų rinkinio 

vertinimas.  

Pranešėja Jurgita Choromanskytė supažindino Kolegijos narius su sprendimo projekto 

aiškinamajame rašte išdėstyta informacija, pateikė apibendrintą informaciją apie regiono plėtros 

tarybos veiklą 2022 metais. 

Klausimų pranešėjai nebuvo. 

Dovydas Kaminskas padėkojo RPT administracijos direktorei Jurgitai Choromanskytei už 

kokybiškai ir profesionaliai atliekamą darbą. 

Skirmantas Mockevičius supažindino Kolegijos narius su parengtu sprendimo projektu, 

pasiūlė pritarti. 

Parengtam sprendimo projektui pritarta bendru Kolegijos narių sutarimu. 

 

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

 

4. SVARSTYTA. Informacija dėl Kolegijos darbo reglamento keitimo.  

Pranešėja Jurgita Choromanskytė supažindino Kolegijos narius su parengtu Kolegijos 

reglamento pakeitimo projektu, kuriame siūloma papildyti VI skyriaus Antro skirsnio pavadinimą ir 

32 punktą žodžiais „anksčiau laiko“ bei  Reglamento 120 p. nustatyti, kad Partnerių grupės 

pirmininkas renkamas vienerių metų, o ne šešių mėnesių laikotarpiui, informavo, kad reglamentą 

keičia visuotinis dalyvių susirinkimas. Pranešėja taip pat priminė Kolegijos nariams principus, kaip, 

pasibaigus šios kadencijos Kolegijos įgaliojimams, bus formuojama nauja Kolegija, atkreipdama 

dėmesį į RPT administracijos ir savivaldybių tarybų prievoles, numatytas Kolegijos darbo 

reglamente, RPT nuostatuose ir Regioninės plėtros įstatytme. 

Klausimų pranešėjai nebuvo. 

 

5. SVARSTYTA. Informacija apie 2022–2030 m. Tauragės regiono plėtros plano keitimus.  

Pranešėja Jurgita Choromanskytė supažindino Kolegijos narius su parengtu Tauragės regiono 

plėtros plano 2021–2027 metams (toliau – RPPl) pakeitimo projektu, kuriame siūloma RPPl papildyti 

3 naujomis pažangos priemonėmis: Darnaus judumo skatinimo Tauragės mieste pažangos priemone 

Nr. LT027-03-01-01, Praeityje pažeistų teritorijų sutvarkymo pažangos priemone Nr. LT027-03-02-

04 ir Tauragė+ funkcinės zonos pažangos priemone Nr. LT027-02-02-01, paaiškino, kad RPPl 
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pakeitimo projektas 2023-02-24 pateiktas vertinti atsakingoms ministerijoms, tačiau vertinimo 

išvados nebuvo gautos laiku, todėl RPPl pakeitimas Kolegijai tvirtinti bus teikiamas tik gavus 

vertinimo išvadas  ir ministerijoms patvirtinus pažangos priemonių finansavimo gaires. Informavo, 

kad Aplinkos ministerija kovo 23 d. pateikė RPPl vertinimo išvadą ir ragina savivaldybes peržiūrėti 

esamas užterštas teritorijas ir, pagal galimybes, investuoti ES lėšas į šių teritorijų sutvarkymą. Jurgita 

Choromanskytė siūlo kitame Kolegijos posėdyje (jei Kolegija pritartų – rašytine procedūra) tvirtinti 

RPPl su tokia pažangos priemone, kaip parengtas projektas, o daugiau užterštų teritorijų tvarkymo 

poreikiui išsiaiškinti kviesti savivaldybių ir Aplinkos ministerijos atstovų susitikimą ir, jei paaiškėtų 

poreikis, vėliau papildyti pažangos priemonę naujais projektais. Pranešėja informavo, kad regiono 

plėtros tarybos administracija kartu su savivaldybėmis yra pasirengusios teikti kolegijai ir daugiau 

pažangos priemonių, tačiau ministerijos neparengia (nepatvirtina) finansavimo gairių. Taip pat 

pateikė informaciją apie kitas problemas, stabdančias pažangos priemonių rengimą, tvirtinimą, bei 

projektų finansavimo pradžią. 

Algirdas Meiženis klausė, gal reikėtų organizuoti Kolegijos susitikimus su atsakingomis 

ministerijomis, ypač Vidaus reikalų ministerija, kuri galėtų paaiškinti Kolegijai problemas, kylančias 

projektų planavimo procese ir pabandyti užbėgti už akių kliūtims, kurios gali regionui sutrukdyti 

sklandžiai vykdyti projektus ir gauti investicijas regionui. 

Skirmantas Mockevičius atsakė, kad šiuos klausimus jau pradėjo spręsti Lietuvos 

savivaldybių asociacija, kuri žino situaciją ir yra pasirengusi atstovauti savivaldybes kalbant su 

ministerijomis. 

Daugiau klausimų pranešėjai nebuvo. 

 

6. SVARSTYTA. Informacija apie regioninės svarbos projektą.  

Asta Levickaitė informavo, kad Tauragės rajono savivaldybės administracijos Investicijų, 

plėtros ir turto valdymo skyriaus vedėja negalėjo dalyvauti posėdyje, todėl pati supažindino Kolegijos 

narius su Tauragės rajono savivaldybės administracijos 2023-02-28 raštu Nr. 19-792 „Dėl regioninės 

svarbos projekto įgyvendinimo“ pateikta informacija, informavo, kad, atsižvelgiant į pateiktą 

informaciją, fizinės projekto įgyvendinimo veiklos nėra pradėtos, tačiau projekto vykdytojas nėra 

pažeidęs sprendime dėl projekto pripažinimo regioninės svarbos projektu nustatytų kriterijų ir 

planuojamas statyti pieno perdirbimo produktų gamybos cechas gali būti įgyvendintas ir pasiekti 

numatyti kriterijai. 

Dovydas Kaminskas sakė, kad savivaldybę neramina tai, kad projektas nedaro pažangos ir 

klausė, koks požymis apie projekto įgyvendinimą leistų Kolegijai įsitikinti, kad projektas bus pradėtas 

ir išlaikys regioninės svarbos projekto statusą, pasiūlė į kitą Kolegijos posėdį pakviesti AB „Vilkyškių 

pieninė“ vadovą, kuris galėtų suteikti Kolegijai daugiau informacijos, leidžiančios įsitikinti, kad 
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regioninės svarbos projektu pripažintas projektas gali pateisinti regiono lūkesčius ir būti įgyvendintas, 

bei pasiekti regioninės svarbos projektui keliami reikalavimai.  

 

Protokolinis nutarimas: į kitą Kolegijos posėdį kviesti AB „Vilkyškių pieninė“ vadovą, kuris 

suteiktų daugiau informacijos apie regioninės svarbos projekto įgyvendinimą. 

 

7. Kiti klausimai. 

Skirmantas Mockevičius pasiūlė paskirti kitą Kolegijos posėdį organizuoti nuotoliniu būdu 

2023 m. balandžio 12 d. 13 val.. Siūlymui pritarta bendru posėdyje dalyvavusių Kolegijos narių 

sutarimu. 

12.00 val. Skirmantas Mockevičius paskelbė posėdžio pabaigą. 

 

 

Kolegijos pirmininkas     Skirmantas Mockevičius 

 

 

Posėdžio sekretorė    Asta Levickaitė 


